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Dr. Busquet desde la secretaria del Sindicat de 
Metges de Catalunya. Unanimament s’acorda el 
vot de gracies pel Dr. Busquet.

La Presidència declara ha ver vist amb la major 
satisfaccio la iniciativa del doctor Garcia-Tor
nei i es congratula de que l’Assemblea s’hagi ma
nifestât en el sentit expressat perque creu que la 
tasca del Dr. Busquet n’es altament mereixedo- 
ra. I fa vots perque els nous elegits, els delegats 
i tots els companys sindicáis, sense excepció, la- 
bprin tots, sense reserva de cap mena, per l’es- 
pendiment de la profitosa obra del Sindicat.

Intervé el doctor Riera,' lamentant-se, de que 
no havent pogut assistir a la primeria de la ses- 
sió no hagi sigut present al moment de la lectu
ra de la memoria i mânifestant que com a mem
bre del Conseil la coneix, i siguent redactada pel 
doctor Busquet, per encàrrec del Conseil, demana 
que l’Assamblea li dongui per aquest altre con- 
cepte un vot de gracies i felicitado. Aixi ho 
acorda l’Assemblea.

Per ausentar-se el doctor Puig i Sais, passa 
a ocupar la presidència el doctor Proubasta. Aixx 
mateix torna a actuar de Secretari el doctor Bus
quet.

El doctor Busquet agraeix les manifestacions 
d’afecte de que ha sigut objecte.

Es continua l’Ordre del Dia. El Président or
dena la lectura de la ponencia “Codi de Deonto
logia” la quai es verifica; donant-se compte al 
ensemps d’una proposició de la Secció Comarcal 
de Barcelona, que havent-la retirada com a pro
posició la formula com a adició a aquesta po
nencia.

Posada a discussió, la defensa el ponent, Doctor 
Mestre Puig, manifestant que el dictament s’ins
pira en el criteri d’aj ornar la redacdó definitiva 
del “Codi de Deontologia” esperant que abans 
s’hagi buscat l’organitzatió o estructura que per- 
meti que es vagin sentant principis i punts de vis
ta que serveixin a son temps per a redactar el Co
di, sobre punts ja discutits. Finalment aboga per- 
ciue’s constitueixi el nomenat “Tribunal de Fami
lia” pels sindicats de metges francesos.

Intervé el doctor Bonifaci, explicant l’abast 
de l’adició formulada per la Secció Comarcal de 
Barcelona i adherint-se a l’idea del “Tribunal 
de Familia” que creu alleugerirà en part les nes- 
cessitats que en l’ordre deontologie sent la Sec
ció Comarcal de Barcelona.

A proposta de la presidencia s’aprova el dicta- 
‘ men de la Ponència i la creació d’un “Tribunal 
de Familia” per intervenir i jutjar entre com
panys les faltes de moral mèdica.

La presidencia posa a discussió com deu esser 
constituit el Tribunal qual constitució acaba d’ 
acordar-se.

El doctor Bonifaci proposa que’s constitueixi 
Un “Tribunal de Familia” per cada provincia. In- 
tervenen els doctors Pujadas, Mestre Puig, pre
sidència, Presta, Riera, Avéllá i Silveri de Mar
tínez, tots favorables al Tribunal alludit, fent 
diverses considérations .respecte a l’intervenció 
que en el mateix deuen tenir-hi els Col-legis per 
les facultats que tenen els mateixos per les apli- 
cacions de sancions.

Resumint la discussió el doctor Bonifaci pre
senta la següent proposició: “qué mentres i tant 
la ponència de deontologia no hagi produit un 
codi concret de normes que l’han de regir, s’au- 
toritzi al Conseil del Sindicat de Metges de Cata
lunya, el nomenament del Tribunal de la familia 
médica, el quai tindrá la missió de fer veurer el 
bon cami al esgarriat i en cas de no ésser escol
táis, que dit Conseil elevi la denuncia amb ca
rácter oficial al Collegi de la provincia.” Posada 
a discussió s’aprova per unanimitat.

Continuant l’Ordre del Dia, es passa a tradar 
del contracte col-lectiu d’accidents del treball, in
tervé el doctor Mestre Puig, ponent, donant 
compte de les gestions fetes i explicant els plans 
a seguir que han aconsellat a la ponència l’apla- 
çament d’aquest assumpte orientant gestions pre- 
paratories que podrien fer particularment les Co
marcáis. El doctor Abelló, ponent, creu que es 
necessari l’ajornament d’aquest contracte Espé
rant el résultat. d’unes gestions oficiáis que rea- 
litzen els Collegis per ordre de la superioritat 
referent a tarifes sobre accidents del treball. Des
prés d’intervenir el doctor Pujades, corraborant 
les manifestacions del Dr. Abelló, s’acorda per 
unanimitat s’ajorni la sol-lució d’aquest assumpte 
d’acord amb el criteri de la ponència.

Es pasa a tractar del Casai del Metge. Es 11e- 
geix l’acord del Conseil del Sindicat de Metges 
de Catalunya, de data 2 d’Abril prop passat, acor- 
dant demanar a l’Assemblea que aquesta amplii 
l’autorització concedida en la darrera Assemblea 
extraordinària, elevant l’emprestit fins a la quan
ti tat de 1.2000,000 pessetes i amb la garantia del 
terreny inmoble ' en ell construit i bens que el 
Sindicat de Metges de Catalunya,- tingui o pu- 
gui tenir.

Previa conformitat de l’Assemblea es conce- 
deix la paraula al doctor Taxonera, no delegat, 

pero ponent del Casai del Metge, el quai llegeix 
la ponència.

Finida la lectura el doctor Marimon, delegat 
de la Secció Comarcal de Mataró, intervé, con
sidérant que els bens del Sindicat de Metges de 
Catalunya, no deuen quedar compromesos sino 
absolutament apart en l’operació financiera que 
degui fer-se. Li contesta el Dr. Taxonera pale- 

. sant la necessitat de qüe per a major garante


